
 
 
MOTIE  
 
Hoeveelheid bomen 
 
 
De raad van de gemeente Albrandswaard, in vergadering bijeen d.d. maandag 6 februari 2023, 
 
Constaterende dat  

 de Nota van Uitgangspunten niet duidelijk is over de hoeveelheid bomen die geschrapt 
gaan worden 

 
Overwegende dat 

 behoud en versterking van groen belangrijk is voor de leefbaarheid en groenwaarde van de 
nieuwe wijk 

 
 
Roept het college op, om 

 zoveel mogelijk in te zetten op het behoud van markante, beeldbepalende bomen op het 
Antesterrein 

 bij noodgedwongen kap, te zorgen voor een passende compensatie die recht doet aan de 
gevelde boom 

 

  

 
 
 
 
 

 

GL/PvdA    NAP   Leefbaar Albrandswaard 
 

J.W.H. Scharink   R.A. Steger  T.M. Vuik 
 


